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Advantages of the talent show outweigh its disadvantages.
选秀活动利大于弊。
I think there are more advantages than disadvantages in a talent show. It provides us a fair opportunity to show ourselves, challenge ourselves and be confident in ourselves, which will be beneficial for our future development.

我认为选秀活动利大于弊。她不但给予了每个人平等展示自我、挑战自我的机会，还让我们在选秀活动中找到自信。这些对我们未来的发展非常利。

As a young man, we should take every chance to practice ourselves and make our young life colorful. In this sense, the talent show is an effective way to meet our needs. I think the talent show should be encouraged since its advantages outweigh(胜过)the disadvantages.

年轻人应该抓住一切机会使自己的青春年华多姿多彩。从这个角度而言，选秀活动是满足我们这种需求的一种非常有效地的方式。权衡利弊后，我认为应该鼓励开展各种选秀活动。

Disadvantages of the talent show outweigh its advantages.
选秀活动弊大于利。
Nowadays, with the popularity of different kinds of talent shows, more and more young people wish to be famous overnight. As a result, they indulge themselves in different TV shows or talent competitions, which do great harm to their work and study.

如今，选秀热潮的掀起，使很多年轻人幻想自己可以一夜成名。结果，他们沉迷于各种电视选秀比赛中，荒废了学业，耽误了工作。

I think these talent shows have been commercialized(商业化) to a large extent. For the sponsors(赞助商), the purpose to hold these activities is to make profit rather than to give young people a fair chance to fulfill their star-dreams.

我认为这些选秀活动很大程度上已经被商业化了。商家赞助这些活动的主要目的是赚钱，而非想为年轻人提供实现梦想的舞台。
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